
 

Protokoll lagledermøte 3- 2017 
 
Møtte forbundsstyret: Jan Gjennestad, Terje Natland, Kato Bruland, Johnny Skjoldal, Hege K. 
Høyland og Anita Jensen. 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
Møtte lag: BOT, Arna, Askøy, Kvinnherad, Osterøy, Firda, Sotra, Os, Hardanger, Nordhordland, Fana. 
 
Sted: VIP rommet, Bergen Travpark 
Tid: Søndag 29.10.17 kl.12.00-18.00 
 
Saksliste 
 

1. Status Bergen Travpark AS 
Forbundsleder informerer om situasjonen på Bergen Travpark og emisjonen vi nå står 
ovenfor. Forbundsleder lager en oppsummering og sende ut til laglederne. 
Det kom opp spørsmål om lagene som har aksjer i Bergen Traverbane AS må avholde en 
ekstra ordinær generalforsamling for å kunne stemme på generalforsamlingen til Bergen 
Traverbane AS. Forbundssekretær forhører seg med organisasjonssjef Tore Kristiansen, og gir 
lagene en tilbakemelding. 
Laglederne hadde også spørsmål rundt salget av banen, og hva som eventuelt kom til å skje 
dersom kreditorer kommer inn i bilde. Forbundsleder sjekker opp i dette. 
 

2. Sponsing Bergen Travpark 
Bergen Travpark er eneste travbane uten lystavler i banen. Det er et ønske fra veldig mange 
aktive at banen har slike lystavler og det har derfor blitt innhentet et tilbud på to slike 
lystavler. Innkjøp kommer på 1.200.000 kr totalt for begge lystavlene. 
Hvert travlag kan bidra med det de kan og så må vi prøve å få støtte om resten fra Rikstoto, 
DNT og andre.  
Hvert travlag vedtar hvor mye de kan støtte og så blir det tatt en avgjørelse etter det. Alle 
lagene gir beskjed til forbundssekretær hvor mye deres lag kan bidra med. 
Forslag på å lage en arbeidsgruppe som skal jobbe med dette hos driftsselskapet hos Bergen 
Travpark. Forbundsleder tar dette opp med driftsselskapet.  
Det vil bli lagd en brosjyre på lystavle og oddstavle som sendes ut til lagene.  
Forslag på at det kommer tv-skjermer i alle stallene som viser nedtelling til defilering og start. 
Dette koster ikke så mye penger. Dette forslaget tas videre til driftsselskapet. 
 

 
3. Næringsforum 

Skal ha politisk aften torsdag 16.11.17 der vi har invitert 46 politikere og 25 andre 
hesteorganisasjoner. Forbundssekretær og styremedlem Johnny Skjoldal informerer om 
status og veien videre. Forbundssekretæren sender ut næringsråd brosjyre til alle lagene. 
Lagene blir utfordret til å tenke på hvilke politikere i sitt nærmiljø som vi kan ta med i neste 
runde med næringsforum. Hva kan vi gjøre lokalt hos ditt lag? 
 



 
4. Generalforsamling DNT 2018 

Viktigheten med en god valgkomite. For å eie travhest i Norge må du bli travlagsmedlem, her 
bør travlagene være aktiv for å få flere medlemmer.  
 
Representasjon til generalforsamling i DNT. Vestenfjeldske travforbund kan stille med 8 
representanter. Forslag på at styreleder i forbundet skal være en av representantene.  
Valgkomiteen skal finne de resterende 7 representantene blant travlagene. Minst 1 
representant i hvert fylke. 
Laglederne mener det bør være lagledermøte mellom generalforsamlingen i forbundet og i 
DNT, der representantene som er valgt til å reise er tilstede. Disse bør også være tilstede på 
generalforsamlingen til forbundet.  
Valgkomiteen kommer med forslag på representanter og generalforsamlingen vedtar. 
 
 

5. Strategiplan 2018 
Strategiplanen bør inneholde disse punktene: 
- Hvor bør vi være om fem år? 
- Hva er våre viktigste oppgaver fremover? 
- Hvordan skal vi angripe disse oppgavene? 
- Hvordan bør oppgavedelingen være mellom forbund og lag? 
- Hvorfor være medlem i et travlag? 
- Tiltak for å få flere til å bli medlem i travlag 
 
 
Oppgave 1: Hvor bør vi være om fem år? 
- Flere hesteeiere 
- Øke antall andelslag 
- Ponniskole 
- Bedre løpsutskriving 
- Bedre spilleprodukt på banen- Mer informasjon/bedre lyd og lys/ legge mer til rette for 

de som faktisk kommer på banen. 
- Øke medlemsantall i travlagene 
- Høyere premienivå 
- Ha minst 5 V75 i året 
- Bedre og tryggere økonomi 
- Øke rekruttering på alle plan 
- Snu trenden med bedekningstall og starthester 
- Travet skal være en av de 10 største idrettene i landet 

 
 
Oppgave 2: Hva er våre viktigste oppgaver fremover? 
- Øke rekrutteringen 
- Øke samholdet i hestemiljøet og samfunnet 
- Vise dyrevelferden 
- Samarbeid mellom andre hesteorganisasjoner 
- Være mer synlig i sosiale medier  
- Bedre løpsutskriving 
- Bedre effektivitet under travstevnet 
- Øke antall hester i regionen 
- Mer informasjon ut til de som spiller på hest 
- Fokusere på oppdrett i regionen 



- Fremsnakke travsporten 

 

Oppgave 3: Hvordan kan vi angripe disse oppgavene? 

- Travskole- god gjennomføring med pedagogiske ledere 
- Oppsnakk av sporten- God opplevelse  
- Bygg og utvikling med flerbruksanlegg 
- Næringsforum 
- Forbundet burde hatt løpsutskrivingen 
- Øke medlemsmassen 
- Forbundet bør legge press på Bergen Travpark om å oppruste anlegget 
- Bør anbefale Bergen Travpark å lage en vedlikeholdsplan for anlegget 
- Ha kurs i hvordan starte andelslag 
 
Oppgave 4: Hvordan bør oppgavefordelingen være mellom forbund og lag? 
- Travlag må komme med innspill og forbundet skal tilrettelegge, men alle må jobbe 

sammen med oppgavene- Alle medlemmene må være med 
- Delt ansvar mellom forbund og lag 
- Forbundet bør ta tak i det som må gjøres på Bergen Travpark, mens lagene bør jobbe 

mot medlemmene sine 
 
 
Oppgave 5: Hvorfor være med i travlag? 
- Andelslag 
- Tilbud på tvers av lagene 
- Alle som eier andelhest kan være medlem i travlag 
- Sosialt, øker samhold, foredrag 
- Holde orientert om lokal travpolitikk 
- Tilgang til treningsanlegg 
- Travskolene 
- Støtte travets lokallag 

 

Oppgave 6: Tiltak for å få flere til å bli medlem i travlag 

- Tilbudet er for dårlig, for dårlig aktivitet i lagene 
- Endre struktur i travlagene- Færre tillitsvalgte i lagene i de små lagene 
- Vi må starte på det lokale plan- ikke tenke så stort, bruke de ressursene vi har 
- Bør være lettere å melde seg inn i et travlag 
- Vi har for lite å tilby medlemmer som ikke har hest per dags dato 
- Vise den andre siden av spillet 
- Ha et fast klokkeslett for ponniløp 
- Ha fast klokkeslett til tips vurdering til spill, korte ned på spørsmålene 
- Bør ha færre tillitsverv i de mindre lagene 
- Mer synlig i media 
- Ha noe å tilby de som ikke har hest 
- Ledersamling 1-2 ganger i året der hele styret er invitert 
- Øke fokus på utdanning og kursing og foredrag for å øke kunnskapsnivået for utøverne i 

sporten 
- Være mer synlig i sosiale medier 
- Ta vare på ildsjelene 

 



 
Ta dette opp igjen på styremøtene deres og gi oss tilbakemelding hvis det er flere ting dere 
kommer på som burde vært med på denne listen. 
 
 

6. Innkomne saker 
Ingen innkomne saker 
 
 
Møtet ble hevet kl. 17.30 

 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 

 


